

人类辅助生殖系列产品

Human Assisted Reproductive System Product

ART-IMS软件

ART-IMS Software

人类辅助实验室管理软件 (ART-IMS) 版本: V1.1

Human Assisted Reproductive Laboratory
Management Software (ART-IMS)
Version: V1.1



产品特点 Characteristics :

- 从电子病历中获取患者基本信息及随访记录，节省手工输入患者信息时间。
To obtain patient's basic information and follow-up records from electronic medical records, save time to manual input patient information.
- 夫妇精子和卵子的配对确认系统，避免受精错配。
With couple's sperm and ovum paired confirmation system, to avoid fertilization mismatch.
- 科学化分配胚胎冷冻位置，节约液氮罐空间，自动编制胚胎、卵子冷冻位置的提篮号、麦管号以及标签自动打印系统。
To allocate position of freezing embryo scientifically, save liquid nitrogen tank space, prepare basket & straw number for position of freezing embryo & ovum automatically and automatic label printing system.
- 有传染或遗传性疾病的患者系统会自动分配到指定液氮罐中。
For patient with infectious or hereditary diseases, system will be assigned to the designated liquid nitrogen tank automatically.
- 同一患者不同周期的实验室结果和回访在同一界面展现，清晰查看患者的所有实验室记录，并自动总结患者不同周期的实验室结果及回访结果，便于病历书写。
To show laboratory results and follow-up at different periods of the same patient in one interface, check all laboratory records of the patient clearly, summarize the laboratory and follow-up results at different periods of the patient, facilitate make out medical records.
- 非软件保存患者历史数据记录可导入系统，方便医师以后查找和操作。
Non-software stored historical data & records can be imported the system, facilitate research and operation by physicians.
- 按需生成各种统计报表。
To generate various statistical reports as required.
- 与医疗机构HIS系统接口对接，数据双向传输。
To dock with HIS system in medical institutions, bidirectional data transmission.
- 专业化定制服务。
Specialized customization service.